
2015D08542 Inbreng verslag van een schriftelijk overleg 

Binnen de vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap heeft 
een fractie de behoefte om vragen en opmerkingen voor te leggen over de 
brief van de Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap d.d. 
2 februari 2015 over het onderzoek Flexibele arbeid in primair en 
voortgezet onderwijs (Kamerstuk 27 923 nr. 199). 

De voorzitter van de commissie, 
Wolbert 

Adjunct-griffier van de commissie, 
Bošnjaković 
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I Vragen en opmerkingen uit de fracties  

Algemeen 

De leden van de VVD-fractie hebben kennisgenomen van het onderzoek 
en de brief van de Staatssecretaris over het onderzoek Flexibele arbeid in 
primair en voortgezet onderwijs en zien aanleiding tot het stellen van 
enkele vragen. 

Uitkomst onderzoek 

De leden van de VVD-fractie constateren dat het onderzoek is uitgevoerd 
vòòr invoering van de nieuwe Wet werk en zekerheid (hierna: Wwz). In de 
brief aan de Kamer schrijft de Staatssecretaris dat als gevolg van de Wwz 
de balans tussen vaste- en flexibele contracten evenwichtiger wordt. De 
PO-Raad en de VO-raad hebben eerder gewaarschuwd voor de effecten 
van de Wwz voor invalleerkrachten. De leden hebben hier eerder vragen1 

over gesteld en zijn benieuwd wanneer zij de beantwoording hiervan 
tegemoet kunnen zien. 
In het onderzoek wordt toegelicht dat de meeste flexibele contracten zijn 
vergeven aan tijdelijke vervanging of tijdelijke werkzaamheden. Daarbij 
wordt opgemerkt dat er geen verschil is te zien in de kwaliteit van het 
werk van een leerkracht met een flexibel dan wel een vast contract. Is de 
Staatssecretaris het met de leden eens dat men in het streven naar het 
terugdringen van flexibele contracten niet blind moeten zijn voor het 
belang van tijdelijke (inval) krachten in het onderwijs? Kan het onderwijs 
in voldoende mate voorzien worden van tijdelijke invalskrachten onder de 
nieuwe Wwz? 
De onderzoekers geven ook aan dat bij veel bestuurders in het primair en 
voortgezet onderwijs nog nauwelijks bekend is wat de gevolgen zijn van 
de nieuwe Wwz. Hoe gaat de Staatssecretaris ervoor zorgen dat deze 
kennis wel voorhanden komt, zo vragen zij.

1 Vragen van de leden Straus en Anne Mulder (beiden VVD) aan de Minister van Sociale Zaken 
en Werkgelegenheid en de Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de 
gevolgen van de nieuwe Wet werk en zekerheid (Wwz) voor het onderwijs (ingezonden 
16 december 2014). Parlisnummer: 2014Z23198.
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